

# Expense Declaration Form

## CUSTOMER AFFORDABILITY ASSESSMENT

### LIABILITIES DECLARATION

As per Citibank policies we will be taking into account liabilities on different products, i.e. mortgages etc. as per the Al Etihad Credit Bureau to ascertain your application affordability assessment. If you believe that you may have additional liabilities which might not be captured on the Al Etihad Credit Bureau, please mention them in the space provided below:

Liability Type	Total Outstanding Balance (AED)	Credit Limit/Monthly Installment (AED)

### CUSTOMER EXPENSE DECLARATION

In order to assess your affordability, we need to consider your monthly expenses along with liabilities and income to ensure that your monthly liabilities and expenses are not more than your monthly income.

- Please DO NOT include monthly debt repayment in this amount i.e., do not include mortgage, car loan, personal loan or credit card bill payments.

Please note that based on your profile the bank would set a minimum expense threshold. In the event the expenses stated by you are lower than the minimum expense threshold amount set by the bank, the minimum threshold values will be used for affordability assessment.

Monthly food expenses (AED)	
Monthly rental expenses (AED)*	
Other monthly expenses (AED)**	

\* Including property maintenance, property tax and domestic worker wages.

\*\* Including education, utilities, mobile, TV, internet, transport & travel, health care, insurance and family support

### AFFORDABILITY ASSESSMENT DECLARATION

Please note for your affordability assessment we will be taking into account your verified income, liabilities reported in Al Etihad Credit Bureau, any additional liabilities as declared (if applicable), stress assessment of your liabilities and expenses based on declaration or bank defined based on your profile (if applicable)

- I confirm the income, liabilities and expenses mentioned are accurate and I have understood how the affordability assessment will be conducted. I also understand that a stress test might be applicable on my liabilities and would be included in the assessment of my application. I understand that my affordability assessment would be shared with me via email and in case of any amendments in liabilities, expenses or income would be assessed again and shared with me via email.

I would like to receive all documents related to my application via the following method on the email shared during the application process, however i understand that if I additionally choose to receive the physical copies of my application documents I can place a request to [uaeservice@citi.com](mailto:uaeservice@citi.com)

- Email

I confirm that the information provided by me in this document is correct, complete, was correctly captured and accurate, and I agree to indemnify Citibank N.A. UAE. ("Citibank") from and against any losses, claims and or liabilities incurred by Citibank as a result of having relied on such information. Furthermore, I understand and agree that Citibank is not obliged to provide me with the banking services requested by virtue of my having provided the information.

Signature

Sign within white area, use black pen only.

Date:   /   /

M M D D Y Y Y Y

## استمارة الإفصاح عن النفقات

## تقييم قدرة العميل على تحمّل التكاليف

## الإفصاح عن الالتزامات

وفقاً لسياسات سيتي بنك، سنأخذ في الاعتبار الالتزامات المتعلقة بالمنتجات المختلفة، مثل القروض العقارية وما إلى ذلك بحسب مكتب الائتمان الخاص بشركة الاتحاد للتحقق من تقييم قدرتك على تحمّل التكاليف. إذا كنت تعتقد أنه قد تكون لديك التزامات إضافية لم يتم تسجيلها في مكتب الائتمان الخاص بشركة الاتحاد، يرجى ذكرها في الجدول أدناه:

نوع الالتزام	إجمالي المبلغ المُستحق (بالدرهم الإماراتي)	الحد الائتماني/القسط الشهري (بالدرهم الإماراتي)

## الإفصاح عن نفقات العميل

من أجل تقييم قدرتك على تحمل التكاليف، نحتاج إلى النظر في نفقاتك الشهرية إلى جانب التزاماتك ودخلك للتأكد من أن التزاماتك ونفقاتك الشهرية لا تزيد عن ذلك.

– يرجى عدم إدراج سداد الديون الشهرية في هذا المبلغ، أي لا تقوّم بإدراج الرهن العقاري، أو قرض السيارة، أو القرض الشخصي أو مدفوعات فاتورة بطاقة الائتمان.

يرجى ملاحظة أنه بناءً على ملفك الشخصي، سيحدد البنك الحد الأدنى للنفقات. في حال كانت نفقاتك أقل من الحد الأدنى للنفقات الذي حدده البنك، فسيتم استخدام الحد الأدنى للقيمة لتقييم القدرة على تحمّل التكاليف.

نفقات الطعام الشهرية (بالدرهم الإماراتي)	
نفقات الإيجار الشهرية (بالدرهم الإماراتي) *	
النفقات الشهرية الأخرى (بالدرهم الإماراتي) **	

\* تشمل صيانة الممتلكات، الضريبة على الممتلكات، وأجور عمال المنازل.  
\*\* تشمل التعليم، المرافق، الهاتف المتحرك، التلفاز، الانترنت، النقل والسفر، الرعاية الصحية، التأمين والدعم الأسري.

## الإفصاح عن القدرة على تحمّل التكاليف

يرجى ملاحظة أنه من أجل تقييم قدرتك على تحمل التكاليف، سنأخذ في الاعتبار ذلك الذي تم التحقق منه، والالتزامات المبلّغ عنها في مكتب الائتمان الخاص بشركة الاتحاد، وأي التزامات إضافية كما أعلن عنها (إن وُجدت)، وتقييم التحمّل لالتزاماتك ونفقاتك بناءً على الإفصاح أو البنك المحدد بناءً على ملفك الشخصي (إن أمكن).

أؤكد أن معلومات الدخل والالتزامات والنفقات المذكورة هي دقيقة وفهمت كيف سيتم إجراء تقييم القدرة على تحمل التكاليف. وأدرك أيضاً أن اختبار التحمل قد يكون قابلاً للتطبيق على التزاماتي وسيتم تضمينه في تقييمي. أدرك أنه سيتم مشاركة تقييمي القدرة على تحمّل التكاليف معي عبر البريد الإلكتروني وأنّ في حال وجود أي تعديلات على الالتزامات أو النفقات أو الدخل، سيُعاد تقييمها ومشاركتها معي عبر البريد الإلكتروني.

أرغب في تلقي كل المستندات المتعلقة بطبلي عبر الطريقة التالية على البريد الإلكتروني الذي وضعته خلال عملية تقديم الطلب، ومع ذلك أدرك أن في حال اخترت أن أستلم النسخ الورقية من مستندات طلبي إلى جانب النسخ الإلكترونية، يمكنني إرسال طلب إلى [uaeservice@citi.com](mailto:uaeservice@citi.com).

البريد الإلكتروني

أؤكد أن المعلومات التي قدمتها في هذه الوثيقة هي صحيحة وكاملة وتمّ جمعها بشكل صحيح ودقيق، وأوافق على تعويض سيتي بنك إن إيه فرع الإمارات العربية المتحدة ("سيتي بنك") من وُضد أي خسائر أو مطالبات أو التزامات يتكبدها سيتي بنك نتيجة الاعتماد على هذه المعلومات. علاوة على ذلك، فإنني أفهم وأوافق على أن سيتي بنك ليس ملزماً بتزويد الخدمات المصرفية المطلوبة بسبب تقديمي لهذه المعلومات.

التوقيع

التاريخ:

Y Y Y Y D D M M

يُرجى التوقيع داخل المساحة البيضاء، بقلم أسود اللون فقط.